



Procurement Services / Services d'approvisionnement
Procurement Hub – Ottawa / Centre d'approvisionnement – bureau d'Ottawa
200 Kent St. / 200, rue Kent
Ottawa Ontario K1A 0E6

August 18, 2023

**Subject / Objet : REQUEST FOR PROPOSAL / DEMANDE DE PROPOSITION
30004737 / 30002993A**

Addendum #2

Further to the above-mentioned Request for Proposal documentation previously forwarded to your firm, Addendum #2 is hereby issued.

Questions and Responses :

Further to the above-mentioned Request for Proposal, please find below the following additional questions received to-date and DFO's responses.

Q3. Please confirm the solicitation number for the Review of Helicopter Underwater Escape Training (HUET) Program for Canadian Coast Guard Helicopter Passengers solicitation?

R3. The number for this solicitation is either 30004737, 30002993A, or both (30004737/30002993A).

Q4. Please confirm the solicitation closing date and time.

R4. The closing date is August 25, 2023 at 2:00 pm E.D.T. The notice on canadabuys has been corrected.

Q5. In the bid solicitation document, there is mention of the following reference document "Helicopter Underwater Escape Training (HUET) for Passengers (24 March 2022) PDF." Where/how may Bidders gain access to this document? Is it possible to provide a link to this reference document?

Q5. This document, in both official languages, has been uploaded to the same canadabuys webpage as the RFP for this requirement.

Q6. May DFO-CCG issue a request for information (RFI) to better understand the market so as to enable vendors who provide HUET to also submit a bid in response to this requirement?

R6. No. It has already been stated that vendors who provide HUET would be in a conflict of interest (see question 1 in addendum 1). An RFI is not required to confirm this fact.

All other Terms and Conditions for this requirement remain unchanged.



Addenda n° 2

Pour faire suite à la documentation d'accompagnement de l'appel d'offres susmentionné transmise à votre entreprise, l'Addenda n° 2 est émis.

Questions et réponses :

Concernant la demande de proposition susmentionnée, veuillez voir les questions additionnelles reçues à date et les réponses du MPO ci-dessous.

Q3. Confirmer le numéro de la sollicitation pour la sollicitation pour la Révision du programme d'entraînement à l'évacuation d'un hélicoptère immergé (EEHI) pour les passagers des hélicoptères de la Garde côtière.

R3. Le numéro pour cette sollicitation est 30004737, 30002993A, ou les deux (30004737/30002993A).

Q4. Confirmer la date et l'heure de clôture pour cette sollicitation.

R4. la date et l'heure de clôture est le 25 août 2023 à 14 h 00 H.A.E. L'avis publié sur achatscanada été corrigé.

Q5. Dans la demande de propositions, le MPO a mentionné un document de référence « L'entraînement à l'évacuation d'un hélicoptère immergé (EEHI) pour les passagers (24 mars 2022).PDF ». Comment et où peuvent les soumissionnaires obtenir accès à ce document ? Est-il possible de fournir un lien à ce document de référence ?

R5. Ce document, aux deux langues officielles, été ajouté à la même page du site du web achatscanada que la DDP pour cet besoin.

Q6. Peut le MPO-la GCC publier une demande de renseignements (DR) pour mieux comprendre le marché pour donner la chance aux entreprises qui fournis EEHI pour aussi avoir l'opportunité de soumettre un soumission en réponse de cet besoin?

R6. Non. Il été déjà déterminé que les entreprises qui fournis EEHI auront un conflit d'intérêt (veuillez voir la question 1 dans l'addenda 1). Un DR n'est pas requise pour confirmer cet fait.

Toutes les autres modalités de la présente exigence demeurent inchangées.